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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
Acta número 4/2021 

 
A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 16 de desembre de 2021 es reuneixen via 
telemàtica a través de l’aplicació Zoom, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell 
Municipal d’Esports, els següents membres de la mateixa: 
  
Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell 
 
Sr. Benito Rodríguez Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona  
Sra. Griselda Àlvarez Guasch, representant del Club Bàsquet Argentona 
Sr. Joan Burgués Castellà, president del Club Bàsquet Argentona 
Sr. Josep Arenas Ponsa, representant del grup municipal PSC-CP 
 
Sr. Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 
Sra. Lídia Díaz Molina, secretària del Consell d’Esports 
 
S’excusa el Sr. Marc Güell Valls, president del Club Argentona Bocs 
 
Essent les 18:06 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior de data 15 de setembre de 2021 
 
Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 3/2021, de data 15 de setembre de 
2021, s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
2.  Despatx ordinari  
 
El Sr. president comenta que els horaris de les instal·lacions per Nadal i Reis ja han estat 
enviats per correu electrònic a totes les entitats. 
 
Comunica que durant la setmana vinent es faran els pagaments de les subvencions 
d’aquest any i es començarà amb les noves. 
 
El Sr. Gil Mas afegeix que ja han començat a rebre les justificacions i que està en contacte 
amb els secretaris de les entitats per si hi ha alguna cosa a ajustar. Felicita a les entitats per 
la feina feta. 
 
El Sr. president comenta aspectes sobre les incidències que pateixen les instal·lacions 
municipals per l’ús, explica que en relació a les esportives setmanalment passen uns 2.000 
usuaris. Els explica que totes incidències són passades als departaments pertinents i que 
poc a poc es van solucionant. 
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Comunica que ara s’està treballant amb el problema de les goteres al pavelló Nou, que s’ha 
demanat un ajut a Diputació de Barcelona per fer un pla inicial de manteniment, i que 
s’intentarà que s’ampliï aquest pla al pavelló Vell. Explica que aquesta no és la solució que 
desitjarien, però que treballaran per obtenir el màxim de productivitat. 
 
3. Calendari Consells d’Esports per a l’any 2022 
 
S’acorda les següents dates per a les sessions dels Consells d’Esports per a l’any 2022 
 

• 16 de març a les 18:00 hores 
• 15 de juny a les 18:00 hores 
• 14 de setembre a les 18:00 hores 
• 14 de desembre a les 18:00 hores 

 
S’explica que les dates poden ser una mica flexibles per la situació actual, i que s’intentarà 
recuperar la presencialitat en quant sigui possible, atenent sempre a la situació pandèmica 
en cada moments.  
 
4. Urgències 
 
No se’n presenta cap 
 
5. Precs i Preguntes 
 
En aquest punt les entitats fan les seves preguntes i precs que es poden resumir de la 
següent manera: 
 
Per part del Bàsquet Argentona es demana que s’ajustin les programacions dels partits 
dels caps de setmana ja que si no van a l’hora influeix en els següents i es poden penalitzar 
als equips. Demanen que les entitats tinguin totes les programacions de pistes per poder 
programar amb marge. 
 
El Sr. Gil Mas respon que els horaris de les instal·lacions els tenen totes les entitats, i insta 
a totes les entitats a ajustar-se a les seves franges horàries, encara que alguna vegada pot 
passar que per algun imprevist s’alterin els horaris.  
 
També pregunten sobre la freqüència de neteja de les pistes ja que troben bastant bruta la 
del pavelló Nou. El Sr. Gil Mas respon que es netegen cada dia, encara que la màquina 
només passa una vegada a la setmana.  
Es pren nota del comentari per poder traslladar la incidència al departament pertinent. 
 
El Sr. Joan Burgués acaba agraint les gestions per les goteres del pavelló Nou, i demana 
que els informin dels avanços, encara que vagi per llarg. 
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El Sr. Benito Rodríguez es comenta que el camí de terra que va des de l’aparcament fins a 
la porta del pavelló fa pena, sobretot els dies de pluja. 
 
El Sr. president explica que es va fer una visita amb els tècnics de l’Ajuntament per tal de 
fer avaluacions del que hi ha, i del que es vol fer, per començar a fer avantprojectes per a la 
reordenació de la zona esportiva.   
 
Es parla, per part dels assistents, sobre el problema per arribar caminant des de 
l’aparcament fins a la porta del pavelló els dies de pluges pel problema dels bassals d’aigua 
i com es podria solucionar de forma temporal. També es torna a parlar sobre la sol·licitud 
de subvenció a la Diputació de Barcelona pel problema de les goteres del pavelló Nou i la 
diagnosi sobre el manteniment que requereixen els pavellons. 
 
I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 18:52 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 
 
La secretària del consell Vist i plau 
Lídia Díaz Molina El president 
 Joaquim Perejoan Hernández 
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